
Protokół nr 3 z zebrania Rady Rodziców w dniu 05.12.2017 r., godz. 18.30 

1. Przywitanie. Sprawdzenie listy obecności (załącznik nr 1). 

2. Jednogłośne przyjęcie protokołu z ostatniego spotkania (nr 2 z dnia 07.11.2017r.). 

3. Termin następnego spotkania: 16.01.2018r., godz. 18.30 

4. Spotkanie z Panią Dyrektor Bogną Skoraszewską. Odpowiedzi Dyrekcji na pytania rodziców:  

⎯ Podczas Kiermaszu (12-13.12) uczniowie z budynku B będą mogli swobodnie 
przechodzić do budynku A – nie będą otrzymywać za to punktów karnych. 

⎯ Obecność starszych uczniów (klas 5-7) w świetlicy dzieci młodszych – są to uczniowie, 
którzy nie uczestniczą w lekcjach religii, na ogół są dla nich organizowane zajęcia w 
bibliotece szkolnej, ale czasami (np. w czasie choroby bibliotekarza) szkoła zapewnia 
dla nich opiekę w świetlicy dzieci młodszych. Na sugesYę jednego z rodziców, żeby na 
ten czas zapewnić dodatkową osobę dla starszych uczniów, ponieważ młodsze dzieci 
się skarżą (boją się, mówią o przepychankach, utrudnieniach w zabawie) Pani Dyrektor 
odpowiedziała, że nie miała żadnych sygnałów ze strony rodziców i nauczycieli 
świetlicy, ale będzie tę sytuację wyjaśniać i rozwiązywać. 

⎯ PSO zachowania – Dyrekcja dziękuje rodzicom za uwagi, propozycje; został poszerzony 
katalog działań, za który uczniowie otrzymują punkty pozytywne (już działa), 
natomiast zmiany zasad punktowania zatwierdzone przez Radę Pedagogiczną będą 
obowiązywać od nowego półrocza. 

⎯ Stypendia naukowo-sportowe – Dyrekcja szkoły prosi o przedyskutowanie podczas 
najbliższych zebrań rodziców, propozycji do ustalenia kryteriów przyznawania 
stypendium naukowo-sportowego. Szkoła otrzymała na ten cel 6 tys. zł. Stypendia 
będą dla klas 4-7, dla uczniów wybitnych. Prośba o propozycje motywujące dzieci, czy 
przyznawać stypendium semestralnie czy rocznie. 

⎯ Wyposażenie sali informatycznej w budynku B – odbył się kolejny przetarg, został 
rozstrzygnięty, wskazany jest wykonawca. Jednak nie minął jeszcze termin zgłaszania 
zastrzeżeń (co oznacza, że ten przetarg również może być unieważniony). W miarę 
możliwości starsze klasy przechodzą do budynku A na zajęcia informatyczne. Dyrekcja 
szkoły składała wniosek, żeby wyposażenie sali odbyło się na zasadach zapytania 
ofertowego, ale ponieważ gmina składała wniosek o dofinansowanie w projekcie, 
musi być ogłoszony przetarg. Stanowisk komputerowych będzie 16. Możemy szukać 
darczyńcy. Komputery poleasingowe – o taką możliwość będzie się dowiadywał Piotr 
Gogulski (RR). 

⎯ KwesYa rozbudowy szkoły – Dyrekcja na bieżąco informuje Burmistrza o problemach 
szkoły (bez prowadzenia korespondencji). Jeżeli nawet (po naszych działaniach) gmina 
podejmie się rozbudowy szkoły, to proces inwestycyjny spowoduje, że szkoła 
powiększy się najwcześniej za dwa lata, musimy znaleźć rozwiązanie na ten okres 
(postulaty, propozycje rodziców będziemy kierować do Rady Miejskiej). Nie jest jeszcze 
przesądzone, że dwuzmianowość obejmie klasy 4 (jeżeli będzie konieczność 



dwuzmianowości w klasach starszych być może będą nią objęte klasy 5 lub 6). 
Burmistrz widzi rozwiązanie w łączeniu oddziałów w bardziej liczne (po 30 dzieci w 
klasie). Pani Dyrektor zapewnia, że zrobi wszystko, żeby konieczne rozwiązania były jak 
najmniej bolesne dla dzieci. Czy szkoła ma limit przyjmowanych uczniów – dopiero jak 
jest wprowadzana 3 zmiana, władze zauważają problem.  

⎯ Dewastowanie szkoły, dodatkowy monitoring – w tej chwili monitoringiem nie są 
objęte szatnie WF i toalety. Wolą dyrekcji jest, żeby tak pozostało (zapewnienie 
minimum intymności dzieciom). Rodzice ponoszą odpowiedzialność finansową za 
szkody poczynione przez dzieci. Brak jest zgodności wśród rodziców, żeby dzieci 
naprawiały (sprzątały) wyrządzone szkody. SugesYa Pani Dyrektor, żeby RR 
przegłosowała taką uchwałę.  

⎯ Pani Dyrektor prosi o rozpowszechnianie wśród rodziców informacji o spotkaniu z 
Anną Marią Wesołowską 13 grudnia o godz. 18.30. 

⎯ Czystość toalet – skargi dzieci i rodziców. Toalety są sprzątane po każdej przerwie. Pani 
Dyrektor przyjrzy się, czy są sprzątane właściwie. 

⎯ Prośba Pani Dyrektor o motywowanie społeczności szkolnej do głosowania na 
„małego inżyniera” 

⎯ Stoły do ping ponga, dlaczego nie ma ich w części A. - Dzieci z klas starszych 
intensywnie grają podczas przerw (zakup takiego stołu – do wnętrza - może być 
jednym z celów kiermaszu). 

⎯ Przemoc. Cyberprzemoc - Będzie spotkanie z sędzią Wesołowską. Szkoła współpracuje 
również z policją w Kórniku (panie psycholog i pedagog). Ania Jarczyńska (RR) będzie 
uczestniczyć w spotkaniu z Sędzią A.M. Wesołowską, żeby ocenić jego skuteczność i 
stwierdzić, czy jest sens wnioskować do OPS-u o fundusze na spotkania z Panią 
Kęcińską (specjalista od cyberprzemocy z Komendy Wojewódzkiej Policji Poznań). 

⎯ Wigilie klasowe – Czy jest możliwość zorganizowania całego dnia bez lekcji w klasach 
starszych (cały dzień z wychowawcą) – TAK, wychowawcy mogą tak zorganizować ten 
dzień, jeśli taka jest wola całej klasy. Nauczyciele klas starszych mają pomysły jak 
zorganizować taki świąteczny dzień w szkole. 

⎯ Koła zainteresowań dla klas starszych – Nie ma jeszcze przyznanych środków na zajęcia 
dodatkowe. Te które się odbywają, są prowadzone przez nauczycieli społecznie, do 
końca tego roku będzie decyzja o przyznaniu środków na zajęcia dodatkowe. 

⎯ Stołówka szkolna – są zastrzeżenia rodziców do jadłospisu, dzieci nie chcą jeść 
obiadów. Dyrekcja szkoły zapewnia, że zatrudniony przez szkołę dietetyk jest bardzo 
dobrym specjalistą, RR zachęca do zapoznania się z profilem stołówki na facebooku, 
można tam wymieniać się poglądami, zgłaszać propozycje, zastrzeżenia. 

⎯ Zgłoszenie przez przedstawiciela klasy 4F problemu braku „własnej” sali – dzieci mają 
dużo pomysłów, a nie mogą (bo nie mają gdzie) tworzyć gazetki szkolnej. Pani Dyrektor 
przyjęła zgłoszenie, obiecała jak najszybciej rozwiązać tę sytuację.  



⎯ Lokalizatory GPS – Rada Pedagogiczna nie wyraziła zgody na używanie lokalizatorów w 
czasie trwania zajęć (również świetlicowych) – protest Pana Kwasa – Dyrekcja 
zapewnia, że w przypadku jeśli rodzic chce, żeby jego dziecko miało lokalizator, 
nauczyciel dopilnuje, żeby urządzenie zostało włączone przy wyjściu ze szkoły.  

5. Uchwalenie bieżących wydatków RR. 

⎯ stół do ping ponga na zewnątrz  

⎯ system zabezpieczający wejście do szkoły  

⎯ ulotki mały inżynier 

⎯ 2 skrzynie do pionków szachowych na zewnątrz 

Z budżetu RR przeznacza na te wydatki około 16 tys. zł. Uchwała 02/2017/2018 podjęta 
jednogłośnie. 

6. System kontroli wejść – zabezpieczenie wejścia do szkoły. Zrealizowany będzie do końca tego 
roku, początek użytkowania od nowego semestru. Prośba Dyrekcji Szkoły, żeby faktura za 
dodatkowe karty wystawiona była na RR (pieniądze pozbierane przez skarbników klasowych, 
przekazane firmie). 

7. Kiermasz świąteczny. Termin: 12-13.12.2-17 r. Grafik dyżurów ustalono. Prośba od 
koordynatora kiermaszu (Ewa Papierz)o przekazywanie fantów do dyżurki woźnych do 
wieczora 8.12. Jeżeli na kiermasz przekazywane są pierniki, muszą mieć etykietę ze składem! 
Cel licytacji: Jednogłośnie uchwalono, że celem będzie zakup sprzętu sportowego dla uczniów 
szkoły – Uchwała 03/2017/2018 

8. Pytanie o sponsora dla Pana Rafała Węglarza (koszulki) na Finały Wojewódzkie w badmintonie 
– do tej pory sponsor się nie znalazł. Prośba o dalsze poszukiwania.  

9. Podium drużynowe dla szkoły – sprawa jest w trakcie realizacji. 

10. Klasa 6A (z Panią Kwas) przygotowuje szlachetną paczkę dla mieszkańca Kórnika – prośba o 
wsparcie, szczegóły na stronie internetowej szkoły.  

11. Pożegnanie. 

Protokołowała: 

Małgorzata Skoczylas 



Uchwała nr 03/2017/2018 z dnia 05.12.2017 r. Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w 
Kamionkach dotycząca wyboru celu licytacji przeprowadzonej w czasie kiermaszu 
świątecznego. 

Rada Rodziców Szkoły Podstawowej w Kamionkach postanawia, że celem licytacji 
przeprowadzonej podczas trwania kiermaszu świątecznego będzie zakup sprzętu sportowego 
dla uczniów szkoły. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

        Rada Rodziców 
Szkoły Podstawowej w Kamionkach 



Uchwała nr 02/2017/2018 z dnia 05.12.2017 r. Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w 
Kamionkach dotycząca bieżących wydatków RR. 

Rada Rodziców Szkoły Podstawowej w Kamionkach postanawia o wydaniu z funduszy RR 
około 16 tys. zł., na następujące pozycje: 

1. stół do ping ponga na zewnątrz  

2. system zabezpieczający wejście do szkoły  

3. ulotki mały inżynier 

4. 2 skrzynie do pionków szachowych na zewnątrz 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

Rada Rodziców 
Szkoły Podstawowej w Kamionkach 


